
 
Aan:   College van B&W   
Via e-mail:  raadsgriffie@hengelo.nl   
Datum: 04 oktober 2024 
Betreft:  Informatieplicht van het College-nog een eigen warmtebedrijf in Hengelo? 
 
Geacht college, 
We worden vanochtend wakker met het bericht in Tubantia: Enschede, Hengelo en Borne 
maken plan voor eigen warmtebedrijf voor 77.000 huishoudens. 
 
https://www.tubantia.nl/enschede/enschede-hengelo-en-borne-maken-plan-voor-eigen-
warmtebedrijf-voor-77-000-huishoudens~a6e4ba8e/ 
 
We zijn als Raad meegenomen in de plannen voor een regionaal warmtenet en hebben hier 
eerder in politieke markten van gedachte kunnen wisselen en van mening kunnen verschillen. 
 
Wel vragen  we ons af wanneer de Raad is geïnformeerd door Het College over een eigen 
warmtebedrijf ? Mede omdat de inhoud van het krantenartikel doet vermoeden dat hier enig 
proces aan vooraf is gegaan om e.e.a. in kaart te brengen : “Definitief is het nog niet, want het 
formele besluit moet nog genomen worden. Maar de drie gemeenten hebben wel alvast een 
‘koersdocument’ opgesteld, waarin dit voornemen staat. “ 
 
Tot onze verbazing is tegelijkertijd met het krantenartikel een document online gezet met als 
datum 17 september 2024. Het document van hert College aan de Raad  “2024-10-03 
Concept koersdocument regionaal warmtebedrijf Twente (3806908) “ 
 
Onze vragen voor het College: 
1/ Waarom is het document met de Raad pas op 3 oktober gedeeld terwijl deze reeds door het 
College op 17 september is opgemaakt aan de Raad? 
2/ Eerder is door de Raad reeds het signaal afgegeven aan het College dat informatie ons pas 
laat bereikt , vaak gelijktijdig of nadat de pers hierover schrijft.  

• Hoe voldoet het College hiermee aan haar actieve en passieve informatieplicht? 
• Doet het College recht aan de positie van de Raad om op “het laatste uur” informatie te 

vertrekken aan de Raad ? 
• Hoe reflecteert het College op het eerdere signaal van de Raad en deze casus? 

3/ In de politieke markt van 24 september 2024 ivm de energiestrategie 2.0 is het warmtenet 
ook ter sprake gebracht en vragen gesteld door de aanwezige raadsleden. Waarom heeft het 
College, toen niet besloten om deze info te delen /aan te kondigen met de aanwezigen op 
vragen van technische en economische haalbaarheid van het warmtenet? 
 
In afwachting van uw antwoorden.                                                                                                                  
Met vriendelijke groet,                                                                                                                                   
Glenn Dedecker 
Fractievoorzitter en Raadslid Lokaal Hengelo – Anders! 
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